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BR.0002.10.2019
PROTOKÓŁ Nr XIII/19

z sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 roku

   

XIII po wyborach sesja Rady Miejskiej w Wilamowicach

odbyła się w Gminnym Centrum Zachowania Dziedzictwa Kulturowego, Informacji

i Edukacji w Wilamowicach (I piętro, sala konferencyjna)

Obradom  przewodniczyła: Pani  Stanisława  Kudłacik  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej
w Wilamowicach.

Czas trwania: od godz. 14.30 do godz. 16.05.
                         
Obecni: 14 radnych na stan 15

oraz zaproszeni goście, wg listy obecności załączonej do protokołu.

1. Otwarcie sesji   i stwierdzenie prawomocności obrad  .

Przewodnicząca  Stanisława  Kudłacik  otworzyła  XIII  po  wyborach  sesję  Rady  Miejskiej

w  Wilamowicach,  powitała  radnych  i  zaproszonych  gości.  Na  podstawie  listy  obecności  Pani

Przewodnicząca stwierdziła, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych na stan 15, co stanowi

o prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodnicząca Stanisława Kudłacik odczytała porządek obrad, który wszyscy otrzymali:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia

21 sierpnia 2019 r. oraz protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która

odbyła się dnia 4 września 2019 r.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.

5. Podziękowanie sołtysom pełniącym funkcję w kadencji 2015 – 2019.
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6. Informacja  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  dotyczącej  realizacji

wybranych uchwał Rady Miejskiej w Wilamowicach.

7. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Wilamowice,  kształtowaniu  się

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  oraz

o  przebiegu  wykonania  planów  finansowych  gminnych  instytucji  kultury  za  I  półrocze

2019.

8. Analiza pozyskiwania funduszy unijnych na planowane inwestycje w Gminie Wilamowice.

9. Podjęcie uchwał w sprawie  :

1) zmiany uchwały nr XV/100/15 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 25 listopada 2015 r.

w  sprawie  Regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe  warunki

przyznawania dodatku motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy,  szczegółowe

warunki  obliczania i  wypłacania  wynagrodzenia  za godziny ponadwymiarowe i  godziny

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania innych świadczeń wynikających ze

stosunku  pracy  nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę

Wilamowice, zmienionej Uchwałą Nr XLI/345/17 z dnia 29 listopada 2017 r.;

2) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Wilamowicach Nr XXVI/213/16 z dnia 28 września

2016 roku w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w klubie dziecięcym utworzonym

przez  Gminę Wilamowice  oraz  ustalenia  maksymalnej  wysokości  opłaty  za  wyżywienie

dziecka korzystającego z opieki w takim klubie;

3) przejęcia  od  Powiatu  Bielskiego  zadania  zarządzania  przystankami  komunikacyjnymi

zlokalizowanymi  w  ciągu  dróg  powiatowych  w  granicach  administracyjnych  Gminy

Wilamowice;

4) zatwierdzenia Regulaminu wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej na

kadencję 2020 - 2023;

5) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej na  kadencję 2020 – 2023;

6) powołania i przystąpienia do Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Subregionu Południowego

Województwa  Śląskiego  AGLOMERACJA BESKIDZKA z  siedzibą  w  Bielsku-Białej,

zrzeszającego  jednostki  samorządu  terytorialnego  z  całego  subregionu  w  celu  wspólnej

realizacji zadań inwestycyjnych, w tym w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych

w latach 2021-2027;

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

8) wprowadzania zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

10. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

11. Zakończenie sesji.
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Przewodnicząca Stanisława Kudłacik – Czy ktoś chce wprowadzić zmiany do porządku obrad?

Nie. Kto jest „za” przyjęciem porządku obrad? 

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

3. Przyjęcie protokołu z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która odbyła się dnia

21 sierpnia 2019 r. oraz protokołu z obrad XII sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach, która

odbyła się dnia 4 września 2019 r.

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej  a obecnie znajdują się na sali

obrad. Radni nie zgłosili do protokołów pisemnych poprawek ani uzupełnień. Protokoły zostały

podpisane przez Przewodniczącą Rady Miejskiej w Wilamowicach i podlegają opublikowaniu w

Biuletynie Informacji Publicznej.

4. Wystąpienia zaproszonych gości.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Bielskiego  Jerzy  Kubik przedstawił  sprawy  bieżące  z

powiatu. W powiecie został uporządkowany program dofinansowania jednostek OSP, w budżecie

została  zabezpieczona  stała  kwota  70.000  zł,  która  będzie  rozdysponowywana  na  jednostki  na

terenie powiatu. Przez ostatnie lata wsparcie było udzielane z Funduszu Ochrony Środowiska, który

już  nie  istnieje.  W poprzednim  okresie  wypełnianie  wniosków  było  dość  skomplikowane,  do

pozyskania  środków  potrzebny  był  efekt  związany  z  ochroną  środowiska.  Teraz  jednostka
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przeznaczy wsparcie według uznania na to, czego najbardziej potrzebuje. Na terenie powiatu są 42

jednostki,  dla  jednostki  przewidziane jest  5.000 zł,  co  trzy  lata.  Będziemy się  starali,  w miarę

możliwości budżetowych, żeby zwiększyć tą pulę,  żeby co dwa lata każda jednostka otrzymała

wsparcie. Pieniądze będą rozdysponowane przez zarządy gminne, nasza gmina w każdym roku ma

dwie jednostki do przydzielenia środków, w tym roku Pisarzowice i Stara Wieś. Wynika to też z

tego, kto otrzymał pieniądze w latach poprzednich. 

Na najbliższej sesji będziemy przyjmować stanowisko Rady Powiatu dla wsparcia konstytucyjnego

modelu  rodziny  opartego  na  tradycyjnych  wartościach.  Taką  uchwałę  podjęli  Radni  Sejmiku

Województwa Śląskiego, zwrócili się z tym do innych jednostek, prosimy teraz o podejmowanie

podobnych stanowisk przez rady gminy.

Jeśli chodzi o informacje z zakresu inwestycji drogowych, dwa tygodnie temu był odbiór I etapu

drogi na Hecznarowice, było to realizowane z funduszu powodziowego, cieszymy się, że w takim

standardzie  jest  to  wykonane.  Niestety  była  to  już  ostatnia  droga  powiatowa,  która  była

zaprotokołowana w ramach funduszu powodziowego na terenie naszej gminy. Jak wiadomo, II etap

przebiega  zgodnie  z  harmonogramem,  nie  ma  żadnych  opóźnień,  jest  tam  trochę  wysepek,

wyniesionych przejść, które są wykonane na prośbę mieszkańców, chodzi głównie o rejon centrum i

szkoły aby wymusić tam ograniczenie prędkości. 

Dwa  tygodnie  temu  powiat  uzyskał  nowe  promesy,  w  ramach  programu  na  remont  dróg

powiatowych, na dwie ulice Krakowskie, ulica Krakowska w Bestwinie, która w połowie dotyczy

naszej naszej gminy, i ulica Krakowska w Hecznarowicach III etap. Promesa to dopiero zapowiedź

środków  ale  pozwala  już  uruchomić  przetargi.  Wczoraj  odbył  się  przetarg  na  III  etap  ulicy

Krakowskiej, trwa sprawdzanie dokumentów. Najkorzystniejszą ofertę dała firma Drogbud.

Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – Chodzi o drogi w Starej Wsi, w tym roku żadna droga nie była

zrobiona, była mowa o ulicy Młyńskiej, była mowa o projekcie na ulicę Pańską, Lipową, miało być

spotkanie. Czy coś w tym kierunku się ruszyło?

5. Podziękowanie sołtysom pełniącym funkcję w kadencji 2015 – 2019.

Podziękowanie otrzymał Pan Stanisław Peszel były sołtys Pisarzowic, Pan Tadeusz Dziubek były

sołtys Zasola Bielańskiego oraz  Pan Wiesław Jarosz były sołtys Hecznarowic.

Pan Stanisław Peszel od roku 1984 pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Sołeckiej Pisarzowic,

a  w latach 1991 – 2019 był  Sołtysem wsi Pisarzowice.  Pan Tadeusz Dziubek  funkcję sołtysa

Zasola Bielańskiego pełnił przez trzy kadencje w latach 2007 – 2019. Od roku 1993 był członkiem
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Rady  Sołeckiej  Zasola  Bielańskiego.  Pan Wiesław Jarosz  funkcję  sołtysa  Hecznarowic  pełnił

przez dwie kadencje w latach 2011 – 2019, był również członkiem Rady Sołeckiej Hecznarowic. 

Podziękowania,  pamiątkowy  album  oraz  kwiaty  wręczył  Burmistrz  Wilamowic,  Zastępca

Burmistrza oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

6.  Informacja  Przewodniczącego  Komisji  Rewizyjnej  o  kontroli  dotyczącej  realizacji

wybranych uchwał Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Cebrat – Komisja Rewizyjna 18 września 2019

roku, realizując Uchwałę Nr IV/27/19 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 16 stycznia 2019 r.

przeprowadziła  kontrolę  realizacji  wybranych  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach.

Wybrano 6 uchwał: 

1. VI/36/19  z  dnia  27  lutego  2019  r.  w  sprawie  zaciągnięcia  w Wojewódzkim  Funduszu

Ochrony  Środowiska  i Gospodarki  Wodnej  w Katowicach  długoterminowej  pożyczki  na

częściowe sfinansowanie zadania pt.: „Realizacja Programu Ograniczenia Niskiej Emisji –

etap III rok 2019” w wysokości 200.000,00 zł.

Komisja  ustaliła,  że  uchwała  znajduje  się  w trakcie  realizacji,  II  rata  pożyczki  zostanie

zostanie wypłacona do 15 grudnia 2019 r. 

2. VI/37/19 z dnia 27 lutego 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji

celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania

Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej. 

Komisja ustaliła, że uchwała została zrealizowana.

3. VII/45/19 z dnia 27 marca 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności

przesyłu na działce nr 689/2, położonej w Hecznarowicach.

Komisja ustaliła, że uchwała została zrealizowana.

4. IX/56/19 z dnia 29 maja 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji

celowej dla Powiatu Bielskiego w 2019 r.  w celu "Przebudowy drogi powiatowej 4488 S

Stara Wieś – Wilamowice – Hecznarowice – Kęty".

Uchwała znajduje się w trakcie realizacji,  II transza w wysokości 523.000,00 zł zostanie

wypłacona do 29 listopada 2019 r.

5. X/63/19 z dnia 26 czerwca 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności

komunikacji po działce nr 59/6, położonej w Pisarzowicach.

Komisja ustaliła, że uchwała znajduje się w trakcie realizacji.
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6. X/64/19  z  dnia  26  czerwca  2019  r.  w  sprawie  zmiany  Porozumienia  Międzygminnego

zawartego w dniu 31 maja 2005 r. pomiędzy Gminą Kozy, a Gminą Wilamowice w sprawie

wykonywania przez Gminę Wilamowice zadania publicznego polegającego na zbiorowym

odprowadzeniu ścieków na obszarze Gminy Kozy.

Uchwała została zrealizowana, aneks przekazano do publikacji w Dzienniku Urzędowym

Województwa Śląskiego.

Komisja stwierdziła, że realizacja uchwał przebiega zgodnie z założeniami.

Przewodniczący Kazimierz Cebrat dodał, że Kontrolujący zalecają, aby po dokonaniu realizacji

uchwał Rady Miejskiej w Wilamowicach Nr VI/36/19, IX/56/19 oraz Nr X/63/19 poinformować

o tym fakcie pisemnie Komisję Rewizyjną.

Przewodnicząca Stanisława Kudłacik – Czy są pytania w tej sprawie? Nie ma. 

7.  Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy  Wilamowice,  kształtowaniu  się

Wieloletniej  Prognozy  Finansowej,  w  tym  o  przebiegu  realizacji  przedsięwzięć  oraz|

o przebiegu wykonania planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2019.

Przewodnicząca Stanisława Kudłacik poinformowała, że temat był omawiany na posiedzeniach

komisji Rady Miejskiej, wyjaśnień udzielał Burmistrz Wilamowic oraz Skarbnik Gminy, radni nie

wnieśli uwag. Wobec braku pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.

8. Analiza pozyskiwania funduszy unijnych na planowane inwestycje w Gminie Wilamowice.

Burmistrz  Marian  Trela poinformował  m.  in.,  że  najważniejszą  inwestycją,  realizowaną  ze

środków Unii Europejskiej, jest oczyszczalnia ścieków wraz z kanalizacją w Zasolu Bielańskim, do

tej  pory  zrealizowano  90%  zadania.  Wartość  inwestycji,  stanowi  około  22  mln  zł,  z  czego

dofinansowania  z  Europejskiego  Funduszu  Rozwoju  ponad  8  mln  zł.  Drugim  zadaniem  była

budowa sieci kanalizacyjnej na terenie Pisarzowic, w tym ulica Rolnicza, Starowiejska,  Widokowa,

Krajobrazowa,  Zaciszna.  Ta  inwestycja  została  zrealizowana w bieżącym roku,  jest  rozliczona,

wartość  zadania  to  3.945.000  zł  brutto,  w  tym  dofinansowanie  z  Unii  Europejskiej  z  PROW

1.688.265 zł. Kolejne zadanie to dwa place zabaw finansowane z Europejskiego Funduszu Rolnego,

budowa placu w Starej Wsi, wartość zadania 287.000 zł w tym dofinansowanie 187.000 zł, budowa

placu zabaw w Pisarzowicach, wartość zadania 256.000 zł, dofinansowanie 199.200 zł. Następne

dofinansowanie  w wysokości  35.000 zł,  ze  środków Totalizatora  Sportowego,  dotyczy budowy

otwartej  strefy aktywności,  wariant  rozszerzony, na obiekcie LKS Hecznarowice.  Ta inwestycja

będzie  realizowana  na  początku  października.  W  następnym  roku  z  udziałem  środków  Unii
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Europejskiej są zaplanowane zadania: budowa placu zabaw dla dzieci w Wilamowicach, wartość

zadania  około  600.000 zł,  w tym dofinansowanie  z  Europejskiego  Funduszu  300.000,  budowa

pumptracka w Wilamowicach z kwotą dofinansowania 48.000 zł. 

Sumując kwoty dofinansowania zadań przeznaczonych do realizacji w bieżącym roku i częściowo

w następnym roku, ze środków Unii Europejskiej gmina uzyskała 12.607.127 zł. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany uchwały nr XV/100/15 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 25 listopada

2015 r. w sprawie Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki

przyznawania  dodatku  motywacyjnego,  funkcyjnego  oraz  za  warunki  pracy,

szczegółowe  warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny

ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki  wypłacania

innych  świadczeń  wynikających  ze  stosunku  pracy  nauczycielom  zatrudnionym  w

szkołach prowadzonych przez Gminę Wilamowice, zmienionej Uchwałą Nr XLI/345/17

z dnia 29 listopada 2017 r.;

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – odczytała projekt uchwały,  dodała że projekt był

omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej.

- Czy w tej chwili są jeszcze pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/75/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie zmiany uchwały nr XV/100/15 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 25 listopada

2015  r.  w  sprawie  Regulaminu  określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe  warunki

przyznawania  dodatku  motywacyjnego,  funkcyjnego  oraz  za  warunki  pracy,  szczegółowe

warunki  obliczania  i  wypłacania  wynagrodzenia  za  godziny  ponadwymiarowe  i  godziny

doraźnych  zastępstw,  wysokość  i  warunki  wypłacania  innych  świadczeń  wynikających  ze

stosunku  pracy  nauczycielom  zatrudnionym  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę

Wilamowice, zmienionej Uchwałą Nr XLI/345/17 z dnia 29 listopada 2017 r.

2) zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Wilamowicach Nr XXVI/213/16 z dnia 28 września

2016  roku  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  klubie  dziecięcym

utworzonym przez Gminę Wilamowice oraz ustalenia maksymalnej wysokości opłaty

za wyżywienie dziecka korzystającego z opieki w takim klubie;

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – odczytała projekt uchwały,  dodała że projekt był

omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej.

- Czy w tej chwili są jeszcze pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
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12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/76/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie  zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej  w Wilamowicach  Nr XXVI/213/16  z  dnia  28

września  2016  roku  w  sprawie  ustalenia  opłaty  za  pobyt  dziecka  w  klubie  dziecięcym

utworzonym  przez  Gminę  Wilamowice  oraz  ustalenia  maksymalnej  wysokości  opłaty  za

wyżywienie dziecka korzystającego z opieki w takim klubie.

3) przejęcia od Powiatu Bielskiego zadania zarządzania przystankami komunikacyjnymi

zlokalizowanymi w ciągu dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy

Wilamowice;

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – odczytała projekt uchwały,  dodała że projekt był

omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej.

- Czy w tej chwili są jeszcze pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
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12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

UCHWAŁA NR XIII/77/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w  sprawie  przejęcia  od  Powiatu  Bielskiego  zadania  zarządzania  przystankami

komunikacyjnymi  zlokalizowanymi  w  ciągu  dróg  powiatowych  w  granicach

administracyjnych Gminy Wilamowice.

4) zatwierdzenia Regulaminu wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej

na kadencję 2020 - 2023;

Przewodnicząca Stanisława Kudłacik odczytała projekt uchwały oraz projekt regulaminu.

- Czy są pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/78/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie zatwierdzenia Regulaminu wyborów ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku -

Białej na kadencję 2020 - 2023.

Pani Przewodnicząca poinformowała,  że do Rady Miejskiej  w Wilamowicach wpłynęło jedno

zgłoszenie  na  ławnika  sądowego  –  kandydatką  jest  Pani  Cecylia  Puzoń,  a  następnie  poprosiła

Przewodniczącego Zespołu do zaopiniowania kandydatów na ławników o przedstawienie opinii.

Przewodniczący Zespołu Kazimierz Cebrat odczytał protokół z posiedzenia Zespołu, z którego

wynika,  że  Zespół  do  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  został  powołany  uchwałą  Nr

XI/70/19 Rady Miejskiej w Wilamowicach z dnia 21 sierpnia 2019 roku,  w składzie:  Kazimierz

Cebrat  -  Przewodniczący, Stanisława Kudłacik -  Zastępca Przewodniczącego,  Andrzej Kołtun –

Sekretarz, Edward Grzywa - Członek, Andrzej Nycz – Członek.

Zgodnie z uchwałą do zadań zespołu należy opracowanie i przedstawienie na sesji Rady Miejskiej

w Wilamowicach opinii o zgłoszonych kandydatach na ławników Sądu Rejonowego w Bielsku-

Białej, na kadencję w latach 2020 – 2023.

Zespół ustalił, że do Rady Miejskiej w Wilamowicach wpłynęło tylko jedno zgłoszenie kandydatki

na  ławnika,  tj.  zgłoszenie  Pani  Cecylii  Władysławy  Puzoń,  przesłane  przez  Prezesa  Sądu

Rejonowego  w  Bielsku-Białej  dnia  19  czerwca  2019  r.  Zespół  ustalił,  że  zgłoszenie  zawiera

wszystkie wymagane  dokumenty określone w art. 162 § 2 ustawy z dnia 27 lipca 2001 roku prawo

o ustroju sądów powszechnych (Dz. U. z 2019 r. poz.52).

Zespół dokonał szczegółowej analizy otrzymanych dokumentów oraz zwrócił  uwagę na to,  czy

kandydatka: posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pełni praw cywilnych i obywatelskich, jest

nieskazitelnego charakteru, ukończyła 30 lat, jest zatrudniona, prowadzi działalność gospodarczą

lub mieszka w miejscu kandydowania, co najmniej od roku, nie przekroczyła 70 lat, jest zdolna, ze

względu na stan zdrowia, do pełnienia obowiązków ławnika,  posiada, co najmniej wykształcenie
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średnie. Opierając się na piśmie Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach z dnia 22 lipca

2019  roku  dotyczącego  uzyskania  informacji  o  kandydatce  na  ławnika,  oraz  na  własnym

rozeznaniu,  zespół wyraził  opinię,  iż zgłoszona kandydatka na ławnika cieszy się dobrą opinią.

Na podstawie powyższego zespół stwierdził, że kandydatka Pani Cecylia Władysława Puzoń

spełnia ustawowe wymogi dotyczące kandydowania na ławnika. 

Przewodnicząca  Stanisława  Kudłacik –  Przystępujemy  do  wyboru  komisji  skrutacyjnej,

proponuję trzech kandydatów:  Pani Urszula Kucharska, Pan Bogdan Grzech, Pan Stanisław

Faruga.  

Czy proponowani kandydaci wyrażają zgodę? 

Wszyscy zaproponowani kandydaci wyrazili zgodę. 

Przewodnicząca Stanisława Kudłacik – Kto jest „za” przyjęciem proponowanego składu komisji

skrutacyjnej?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. 

Komisja  skrutacyjna  przystąpiła  do  pracy,  rozdano  karty  do  głosowania  i  przeprowadzono

głosowanie.

Po zakończeniu  głosowania  Przewodnicząca  Stanisława Kudłacik ogłosiła  10  minut  przerwy

(godz. 15.40 – 15.50).

Po przerwie:

Po wyjęciu  kart  z  urny i  przeliczeniu  głosów  Radna Urszula  Kucharska  odczytała  protokół:

Komisja  skrutacyjna  powołana  na  sesji  Rady  Miejskiej  w Wilamowicach  w dniu  25  września
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2019 roku  w składzie:  Urszula  Kucharska,  Bogdan  Grzech,  Stanisław  Faruga,  stwierdza,  że

głosowanie  odbyło  się  w sposób  tajny,  w którym brało  udział  14  radnych.  Komisja  otrzymała

15 kart do głosowania. Wydano 14 kart do głosowania. Nie wykorzystano 1 karty do głosowania.

Komisja, po wyjęciu z urny kart, ustaliła na ich podstawie następujące wyniki głosowania:

Liczba kart wyjętych z urny: 14.

Głosów na "TAK" oddano: 13.

Głosów na ''NIE" oddano: 0.

Głosy nieważne: 1.

Kandydatka Cecylia Władysława Puzoń otrzymała następującą liczbę głosów: 13.

Komisja  Skrutacyjna  stwierdza,  że  na  ławnika  Sądu  Rejonowego  w Bielsku  –  Białej  na

kadencję  2020 –  2023 do  orzekania  z zakresu  prawa  pracy  wybrano:  Cecylię  Władysławę

Puzoń.

5) wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej na  kadencję 2020 – 2023;

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – odczytała projekt uchwały a następnie zapytała, kto

jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/79/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Bielsku - Białej na  kadencję 2020 –

2023.

6) powołania  i  przystąpienia  do  Stowarzyszenia  Gmin  i  Powiatów  Subregionu

Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibą w

Bielsku-Białej, zrzeszającego jednostki samorządu terytorialnego z całego subregionu

w  celu  wspólnej  realizacji  zadań  inwestycyjnych,  w  tym  w  ramach  Regionalnych

Inwestycji Terytorialnych w latach 2021-2027;

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – odczytała projekt uchwały,  dodała że projekt był

omawiany na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej.

- Czy w tej chwili są jeszcze pytania? Nie ma. Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/80/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w  sprawie  powołania  i  przystąpienia  do  Stowarzyszenia  Gmin  i  Powiatów  Subregionu

Południowego Województwa Śląskiego AGLOMERACJA BESKIDZKA z siedzibą w Bielsku-

Białej, zrzeszającego jednostki samorządu terytorialnego z całego subregionu w celu wspólnej

realizacji zadań inwestycyjnych, w tym w ramach Regionalnych Inwestycji Terytorialnych w

latach 2021-2027.

7) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice;

Skarbnik Anna Gajda stwierdziła, że komisje Rady Miejskiej omawiały proponowane zmiany do

Wieloletniej Prognozy Finansowej – Czy są jeszcze pytania? Jeśli nie ma pytań odczytam projekt

uchwały. 

 Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna
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Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.

UCHWAŁA NR XIII/81/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilamowice.

8) wprowadzania zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

Skarbnik Anna Gajda stwierdziła, że komisje Rady Miejskiej omawiały proponowane zmiany w

planie  dochodów i  wydatków –  Czy są  jeszcze  pytania?  Jeśli  nie  ma  pytań  odczytam projekt

uchwały. 

 Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Kto jest „za” podjęciem uchwały?

1. Cebrat Kazimierz - głos „za”
2. Cieślak Grzegorz - głos „za”
3. Faruga Stanisław - głos „za”
4. Grzech Bogdan - głos „za”
5. Jekiełek Marek - głos „za”
6. Kucharska Urszula - głos „za”
7. Kudłacik Stanisława - głos „za”
8. Norymberczyk Jerzy - głos „za”
9. Nycz Andrzej - głos „za”
10. Rogala Rafał - głos „za”
11. Rozner Marian - głos „za”
12. Schneider Tomasz - głos „za”
13. Sztafiński Jan - głos „za”
14. Sztafiński Michał - głos „za”
15. Wróblewska Agata - nieobecna

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Głosowało 14 radnych, 14 głosów „za”, 0 głosów

„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta jednogłośnie.
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UCHWAŁA NR XIII/82/19

Rady Miejskiej w Wilamowicach

z dnia 25 września 2019 r.

w sprawie wprowadzania zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2019.

10. Sprawy bieżące Rady – wolne wnioski.

Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  –  Podczas  zatwierdzania  budżetu  na  rok  2019

wyznaczyliśmy sobie, wobec wielkich wyzwań i inwestycji, jakie mamy realizować w tym roku

i  w  następnych  latach,  pewne  kierunki  rozwoju  m.  in.  dotyczące  dróg.  Mówiliśmy,  że

skoncentrujemy  się  na  drogach  głównych  w  Gminie  Wilamowice,  tych  w  których  musimy

partycypować, czyli drogach powiatowych, gdzie Gmina Wilamowice musi dopłacać środki, żeby

powiat mógł realizować te drogi. Mieliśmy świadomość, że te drogi, które niewątpliwie trzeba by

było  remontować,  muszą  czekać  na  swoja  kolej.  Pani  sołtys  i  radni  Starej  Wsi  zgłaszają  na

kolejnych posiedzeniach problem dróg w Starej Wsi, były zamierzenia, że ulica Młyńska miała być

wyremontowana w ramach remontów bieżących, jednak po inwentaryzacji tej drogi okazało się, że

ubytki  w  tej  drodze,  a  szczególnie  w  podbudowie,  są  na  tyle  duże,  że  wymaga  gruntownej

przebudowy ta ulica i  w związku z tym na realizację jej  przebudowy musimy pozyskać środki

zewnętrzne. Te starania idą w dobrym kierunku, mam nadzieję że ulica Młyńska zakwalifikuje się

do  dotacji  budżetowych,  dotyczy  to  również  ulicy  Lipowej,  która  została  zweryfikowana  w

protokołach  i  zakwalifikowana  do modernizacji,  również  w ramach  środków budżetu  państwa.

Dotyczy to również kilku innych dróg na terenie Starej  Wsi.  Trzeba uzbroić się w cierpliwość,

będziemy starali się te drogi w Starej Wsi zrobić jako jedne z pierwszych. 

Jeżeli  chodzi  o  ulicę  Pańską,  na  8  października  została  wyznaczona  wizja  z  udziałem

zainteresowanych  stron,  żeby  zapobiec  tam  problemowi  zalewania  drogi  i  działek,  które  tam

sąsiadują. Ten temat miał być podniesiony już w miesiącach wakacyjnych, niestety do spotkania nie

doszło  z  przyczyn  obiektywnych,  ze  względu  na  sezon  urlopowy.  Przed  tym  terminem,

8 października, chcemy dokonać rozpoznania, tam jest istotna kwestia nie tylko odwodnienia drogi

ale  również  odprowadzenia  wód.  Korytka,  które  tam są  założone  w dół  są  korytkami  o  małej

przepustowości, prawdopodobnie będzie trzeba je wymienić na większe. 
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Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – Mieszkańcy pytają, jeżeli chodzi o place zabaw, w Starej Wsi jest

mniejszy plac zabaw, a kosztował więcej niż plac zabaw w Pisarzowicach, który jest  dwa razy

większy od naszego. 

Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik  – Urządzenia  zastosowane  na  placu  są  podobne,

urządzenia z  atestem w Starej  Wsi  były droższe od urządzeń zastosowanych w Pisarzowicach.

Podbudowa tego placu, wykładziny, są bardzo podobne. 

Sołtys Starej Wsi Edyta Nycz – U nas plac więcej „kopie”.

Zastępca  Burmistrza  Stanisław  Gawlik –  Ze  względu  na  to,  że  w  Starej  Wsi  jest  więcej

wykładziny zielonej, jest problem z wyładowaniami elektrostatycznymi. Ten problem wykonawca

ma zgłoszony, prawdopodobnie będzie załatwiony w następnym roku. A jeśli chodzi o szczegóły

przetargu, zapraszam do biura. 

Burmistrz Marian Trela – Obowiązuje nas temat dotyczący zamówień publicznych. W Starej Wsi

jest m. in. zrobione ogrodzenie placu, którego nie ma w Pisarzowicach. Proszę nie mieć do nas żalu

i pretensji. Również jedna droga idzie taniej, druga droga idzie drożej. Proszę odesłać mieszkańców

do merytorycznego pracownika, wytłumaczymy na czym rzecz polega. 

Wszystkich radnych i zaproszonych gości zapraszam, po zakończeniu sesji, do autokaru, będziemy

mieli przegląd inwestycji, które są realizowane. Udamy się do Pisarzowic w pierwszej kolejności,

później do Hecznarowic, Starej Wsi, Dankowic i Zasola Bielańskiego na największą inwestycję,

która jest już na ukończeniu czyli rozbudowa oczyszczalni ścieków. Zapraszam również sołtysów. 

Radny Jerzy Norymberczyk – Do Pana Jerzego Kubika, odnośnie ulicy Krakowskiej w Bestwinie,

dotyczy to Starej Wsi i chodzi mi o to skrzyżowanie, szkoda że nie ma tego ronda. Ruch na tej ulicy

znacząco się  zwiększy,  wobec tego włączanie  się  do ruchu będzie  utrudnione,  tym bardziej  że

docelowo  ta  ulica  Krakowska  będzie  stanowić  dojazd  do  węzła  S1.  Ja  swojego  czasu

wnioskowałem o ograniczenie prędkości do 40 km/h, bo tam na początku było 70 km/h, w obrębie

tego skrzyżowania, przy takim zakręcie było to bardzo dużo. Na chwilę obecną to 50 km/h też

uważam, że jest za dużo. Powiat zareagował na wnioski mieszkańców Hecznarowic, więc może

zareaguje  na  wniosek  o  ograniczenie  prędkości  do  40  km/h,  w  związku  z  tym,  że  przez  to

skrzyżowanie przechodzą dzieci do szkoły z ulicy Krakowskiej od strony Dankowic.

Wiceprzewodniczący  Rady  Powiatu  Bielskiego  – Sprawę  ronda  można  było  rozpatrywać  na

etapie projektowania a to już jest dawno za nami. Rondo tam nie było brane pod uwagę. Sprawy

poprawienia bezpieczeństwa w tym rejonie są wzięte pod uwagę przy wykonywaniu oznakowania

tego odcinka. Będę pytał o ograniczenie 40 km/h czy jest to przewidziane, zwrócę na to uwagę.

11. Zakończenie sesji.



19

Przewodnicząca RM Stanisława Kudłacik – Wyczerpaliśmy wszystkie punkty porządku obrad,

zamykam  XIII  po  wyborach  sesję  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach,  dziękuję  państwu  za

przybycie /godz. 16.05/.

Przewodnicząca Rady Miejskiej

       Stanisława Kudłacik

Protokołowała:

Ewa Smolarska


